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4.11.2022 

                                   Odborná konferencia Zväzu stavebných podnikateľov Slovenska, ktoré sa konalo 25.10.2022 
v Bratislave. Za odborový zväz sa zúčastnili Marta Brodzianska, predsedníčka IOZ a Gabriela Pobjecká, 
špecialistka pre sociálny dialóg. 

 

Blok „Slovenské stavebníctvo v roku 2022“ bol zároveň 37. 
Valným zhromaždením ZSPS, na ktoré zástupcovia IOZ sú 
ako sociálny partner ZSPS prizývaný. Ako panelistka 
vystúpila predsedníčka odborového zväzu.  

Vo svojich vystúpeniach prítomných informovala o plnení 
základných úloh odborového zväzu, sociálneho partnerstva 
na úrovni zväzu a základných organizácií, ako aj návrhoch do 
budúcej spolupráce.  

Ocenila spoluprácu so ZSPS a zamestnávateľov, kde 
pôsobia základné organizácie IOZ za prechádzajúce 
obdobie, s dôrazom na riešenie otázok súvisiacich 
s dopadmi pandémie, krízy, rastu  cien energií, inflácie a ich 
vplyv na pracovné podmienky zamestnancov a kolektívne 
vyjednávanie, v nadväznosti na ekonomické a podnikateľské 
podmienky zamestnávateľov. Vyzdvihla spoluprácu napr. 
v legislatívnej činnosti, pripomienkovaní nových stavebných 
zákonov, zákona o verejnom obstarávaní. 

Osobitnou témou bola otázka zamestnanosti. Marta Brodzianska vyslovila obavu z možného prepúšťania, a to 
z dôvodu  rastu nákladov v stavebníctve s dôrazom na verejné stavebníctvo, rastu energií, inflácie atď. Podčiarkla, 
že „znižovanie stavu zamestnancov, aj proti vôli samotných zamestnávateľov, už aj pre blízku budúcnosť môže 
znamenať nedostatok kvalifikovaných odborníkov“. 

Apelovala aj z tohto miesta na kompetentných, riešiť stavebníctvo ako jede z pilierov národného hospodárstva, jeho 
ekonomického významu, ale predovšetkým zvyšovania kvality života na Slovensku. 

>> Viac na stránke ZSPS << 
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